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BELEŠKA SA SEDNICE UPRAVNOG ODBORA 
U Vršcu je u petak prvog marta 2024. godine održana 82-ga redovna sednica Upravnog 

odbora PU KOMDEL koja je okupila predstavnike komunalnih preduzeća iz Beograda, Čačka, 
Kragujevca, Niša, Užica, Zrenjanina, Pančeva, Valjeva, Mladenovca, Sremske Mitrovice, Sopota, 
Stare Pazove, Subotice, Topole, Aleksinca, Vlasotinca, Ivanjice, Aranđelovca, Ljiga, Vršca i 
Mrčajevaca, predstavnike članica iz prateće privrede: Atrikod iz Kruševca, Nova oprema i Alegrina 
iz Novog Sada, Vladex iz Velike Drenove, MAG Centar, Altom GMP, Sekopak, West-Truck i Uniwab 
iz Beograda, Rasco Tamp iz Sente i predstavnike resornog Ministarstva i partnerskih Udruženja 
komunalnih preduzeća iz Republike Srpske i Crne Gore. 

Sednicom je predsedavao zamenik predsednika Upravnog odbora PU KOMDEL i generalni 
direktor JKP Šumadija iz Kragujevca Marko Vujnović, a uz predsedavajućeg u radnom predsedništvu 
bili su predstavnica resornog Ministarstva građevinarstva, saobraćaja i infrastrukture Danica 
Vojnović, direktor JKP Drugi oktobar iz Vršca Miloš Salapura, kao i Lazar Krnjeta ispred Stručne 
službe Udruženja. 

 

 



 

2 
Informacija 06/24 

Pre oficijelnog početka sednice, po uobičajenoj praksi učesnicima se obratio domaćin, Miloš 
Salapura, direktor JKP Drugi oktobar. On je u pozdravnom obraćanju izrazio zadovoljstvo što se 
jedan ovakav skup održava u Vršcu i prisutne u kratkim crtama informisao o aktivnostima koje ovo 
naše komunalno preduzeće zajedno sa gradom Vršcem kao osnivačem, sprovodi kako bi građanima 
Vršca i svim drugim korisnicima bile uredno zadovoljene sve komunalne potrebe. 

Po usvajanju zapisnika sa prethodne sednice, u okviru tačke pod nazivom „Aktuelna pitanja 
vezana za poslovanje naše komunalne privrede“ učesnicima se ispred resornog Ministarstva 
građevinarstva, saobraćaja i infrastrukture, obratila Danica Vojnović. Ona se zahvalila KOMDEL-u 
na konstruktivnom pristupu i saradnji, a posebno se osvrnula na rešenja iz Predloga izmena i dopuna 
Zakona o komuanlnim delatnostima koja donose dosta novina u sektoru cena komunalnih usluga i 
načinu na koji se planira rehabilitacija postojeće i izgradnja nove komunalne infrastrukture.  

Predstavnik Stručne službe dao je osnovne informacije vezane za način na koji se u uslovima 
nastavka zabrane zapošljavanja, nestabilnosti na tržištu energenata i rasta minimalne zarade i 
drugih ulaznih troškova, u ovoj poslovnoj godini mogu očuvati osnovne komunalne funkcije. 
Naglašeno je da treba jačati kadrovske, operativne i finansijske kapacitete komunalnih preduzeća 
bez čega ona jednostavno više neće moći da na pravi način odgovore novim dodatnim obavezama. 
U ovom delu, podržan je predlog iznet u diskusiji, da KOMDEL u saradnji sa partnerskim 
asocijacijama i reprezentativnim sindikatima zaposlenih u komunalnoj privredi Srbije pokrene 
inicijativu za promenu propisa kojima se reguliše status i pravni položaj javnih komunalnih 
preduzeća, kao i da podrži inicijativu da se na nivou Vlade formira posebno nezavisno telo koje bi 
bilo zaduženo za celovito sagledavanje komunalne problematike i uslova u kojima posluju 
komunalna preduzeća.  

 
Posle usvajanja Izveštaja o radu za prethodnu godinu i Programa rada KOMDEL-a za 2024. 

godinu, prešlo se na tačku dnevnnog reda pod nazivom „Uredba o planu smanjenja ambalažnog 
otpada 2020-2024“. Uvodnu prezentaciju održala je Ivana Pavlović iz Sekopaka, koja je uz kratko 
podsećanje na ulogu svih registrovanih nacionalnih operatera u našem sistemu upravljanja 
ambalažnim otpadom, skrenula pažnju na čitav niz praktičnih problema vezanih za dostizanje 
povećanih nacionalnih ciljeva. Na ovu uvodnu prezentaciju, nadovezala se koleginica Jovanka Dakić 
iz JKP Higijena – Pančevo, koja je konstatovala da ukupna regulativa nije do kraja međusobno 
usaglašena i predložila da se naše Udruženje zvanično obrati Ministarstvu zaštite životne sredine 
sa molbom da se organizuje jedan radni sastanak na kome bi, pored razjašnjenja pojedinih 
nedovoljno jasnih odrebi, delegacija KOMDEL-a prezentovala svoje viđenje i dala konkretne 
predloge koji doprinose bržem i efikasnijem dostizanju nacionalnih ciljeva. 
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Predlog da se inicira i održi radni sastanak predstavnika KOMDEL-a sa pedstavnicima 
Ministarstva zaštite životne sredine je jednodušno podržan i prihvaćen, čime je bila isrpljena 
rasprava i odlučivanje po dvevnom redu 82-ge redovne sednice Upravnog odbora PU KOMDEL.  

   
Kako sakupiti više ambalažnnog otpada? - Na slici levo Jovanka Dakić, desno Ivana Pavlović, a u sredini deo odgovora 

na postavljeno pitanje -Uobičajeni prizor iz centra za separaciju koji radi u sastavu JKP Drugi oktobar 

Poslednji dan boravka u Vršcu bio je rezervisan za obilazak komunalnih objekata koje koristi 
JKP Drugi oktobar gde je najveće interesovanje bilo za posetu vršačkoj deponiji komunalnog otpada 
i centra za separaciju koji se nalazi u kompleksu deponije, kao i posetu nedavno rekonstruisanom 
postrojenju za prečišćavanje otpadnih voda. To je bila dobra prilika za neposrednu razmenu 
iskustava, a domaćini iz JKP Drugi oktobar na čelu sa direktorom, potrudili su se da se kolege iz drugih 
gradova ne samo upoznaju sa načinom rada vršačkih komunalnih službi, već i da se još jednom uvere 
i osete tradicionalnu gostoprimljivost ovog našeg grada i celog banatskog okruga. 

 
Detalj sa postrojenja za prečišćavanje otpadnih voda grada Vršca koje u potpunosti zadovoljava sve ekološke zahteve 


